
                                                                

Protokół Nr XI/2025 

z sesji Rady Gminy Przemęt odbytej w dniu 5 lutego 2025 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Przemęcie 

 

Obradom sesji przewodniczyła Monika Maćkowiak - Przewodniczący Rady Gminy 

Przemęt.  

 

W obradach sesji wzięło udział 15 Radnych Rady Gminy Przemęt: 

1. Anna Barczyńska  

2. Bernadeta Golińska 

3. Jarosław Klecha  

4. Jerzy Klecha 

5. Justyna Klecha 

6. Piotr Kokornaczyk 

7. Joanna Koziołek 

8. Monika Maćkowiak 

9. Justyna Mania 

10. Kinga Piędel 

11. Jan Rademacher  

12. Tomasz Szenknecht 

13. Elżbieta Wita 

14. Łukasz Wojciechowski 

15. Szymon Wojciechowski 

 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu, lista obecności gości stanowi 

zał. nr 2 do protokołu, a sołtysów zał. nr 3 do protokołu. 

1. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Monika Maćkowiak o godz. 13:08 otworzyła obrady  

XI sesji Rady Gminy Przemęt. Poinformowała, że w sesji bierze udział 15 radnych, 

wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Otwierając obrady powitała wszystkich uczestników sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak poinformowała, że wszyscy 

radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami do poszczególnych punktów 

obrad sesji i zapytała, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, wobec czego 

porządek obrad jest następujący: 

 



1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt z działalności za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

Przemęt. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt  

na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przemęt na lata 2025 – 2031. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Przemęt do Stowarzyszenia Gmin 

i Powiatów Wielkopolski. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu części nieruchomości oznaczonej numerami ewidencyjnymi 598 i 599 

zabudowanej budynkiem pracowni audiowizualnej położonej w Przemęcie wraz  

z wyposażeniem. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Zielona Góra pomocy finansowej  

w 2025 roku na dofinansowanie działalności Izby Wytrzeźwień.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025.  

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Monika Maćkowiak stwierdziła, że zapoznała się  

z projektem protokołu z X sesji i jest on zgodny z jej przebiegiem. Stwierdziła, że Radni 

otrzymali do zapoznania się projekt protokołu. Zapytała, czy są uwagi do protokołu 

z X sesji. Do protokołu radni nie zgłosili uwag, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z X sesji. Obecni na sesji radni zagłosowali  

w następujący sposób: 14 radnych „za” przyjęciem protokołu, 1 radny nie wziął udziału  

w głosowaniu. 



WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przyjęcia protokołu z X sesji. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

Radny nie 

biorący 

udziału w 

głosowaniu 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x     x 

2.  Bernadeta Golińska x  x    

3.  Jarosław Klecha x  x    

4.  Jerzy Klecha  x  x    

5.  Justyna Klecha x  x    

6.  Piotr Kokornaczyk x  x    

7.  Joanna Koziołek x  x    

8.  Monika Maćkowiak x  x    

9.  Justyna Mania x  x    

10.  Kinga Piędel x  x    

11.  Jan Rademacher x  x    

12.  Tomasz Szenknecht x  x    

13.  Elżbieta Wita x  x    

14.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x    

15.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x    

 

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

Radny nie biorący udziału w głosowaniu 1 

 
4. Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych  

w okresie międzysesyjnym. 

 
02.01.2025r. - wraz z Wójtem Gminy Przemęt udział w corocznym spotkaniu 

opłatkowym w Osłoninie. Przewodnicząca pogratulowała Sołtys Sołectwa Osłonin, 

Jadwidze Nowak oraz wszystkim organizacjom, które przygotowały pyszny 

poczęstunek oraz wspólne kolędowanie, jednocześnie dziękując za zaproszenie; 

05.01.2025r. - udział w spotkaniu jasełkowym pt. „Trzej Królowie idą” w Nowej Wsi. 

Przewodnicząca podziękowała Radnej Joannie Koziołek, Sołtysowi oraz Dyrekcji 

Przedszkola za zaproszenie.  Złożyła gratulacje wszystkim dzieciom oraz ich rodzicom 

pięknego przedstawienia i wspólnego kolędowania. Tego samego dnia udział  

w uroczystości 106 rocznicy Wyzwolenia Wolsztyna w Powstaniu Wielkopolskim. 



Przewodnicząca poinformowała, że na zaproszenie Burmistrza Wolsztyna, we mszy 

św. oraz w chwilach uczczenia pamięci bohaterów uczestniczyła, także delegacja 

samorządu gminy Przemęt w osobach Radnej Anny Barczyńskiej oraz Radnej Kingi 

Piędel; 

06.01.2025r. - wraz z delegacją Rady Gminy udział w uroczystych obchodach  

106 Rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego na Ziemi Przemęckiej. 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim mieszkańcom, pocztom sztandarowym  

i delegacjom za liczny udział w Mszy Św. za ojczyznę oraz podniosłym przemarszu  

i złożenie wiązanek kwiatów przed pomnikiem Serca Jezusowego na Rynku imienia 

ks. Mojżykiewicza w Przemęcie. Nawiązała do słów Wójta w jego przemowie 

-  corocznie ten dzień staje się szczególnym wydarzeniem dla mieszkańców 

przemęckiej ziemi i jest dowodem naszej wdzięczności oraz szacunku dla tych, którzy 

walczyli o wolność naszej Ojczyzny i że pamięć o ich poświęceniu jest naszym 

obowiązkiem i zarazem świadectwem patriotyzmu; 

10.01.2025r. - wraz z Wójtem Gminy Przemęt na zaproszenie Wójta Gminy Siedlec 

udział  w gminnych obchodach Święta Powstania Wielkopolskiego w 106 Rocznicę 

zdobycia Kopanicy przez Powstańców; 

11.01.2025r. – na zaproszenie Koła Gospodyń Wiejskich z Kaszczoru udział  

w noworocznym koncercie pt. „W krainie melodii z arią i piosenką przez świat”, który 

odbył się w kościele poewangelickim w Kaszczorze. Przewodnicząca pogratulowała 

organizatorom pięknego wydarzenia; 

12.01.2025r. -  wraz z Wiceprezesem Zarządu Oddziału Gminnego OSP dh Michałem 

Żok udział w Noworocznym Spotkaniu Strażaków z terenu powiatu wolsztyńskiego  

w Obrze.  Powiatowe Spotkanie Noworoczne Strażaków stanowi ważny element 

integracji i podsumowania działań naszych druhów. W imieniu samorządu gminy 

Przemęt Przewodnicząca podziękowała Strażakom za zaangażowanie w służbę  

i pomoc mieszkańcom w potrzebie, jednocześnie życząc bezpiecznej służby  

w 2025 roku; 

13.01.2025r. - wraz z Prezesem Przemęckiego Przedsiębiorstwa Komunalnego  

Józefem Kwaśniewiczem, Kierownikiem Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Kingą Luboń oraz przedstawicielem Stowarzyszenia „Nasza Woda” udział  

w konferencji pod tytułem „Dokąd zmierzamy? - ochrona wód podziemnych”, 

zorganizowanej w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu. W wydarzeniu 

udział wzięło wielu znamienitych gości, którzy omówili kluczowe zagadnienia 

związane  z ochroną wód podziemnych, ich stanem, zagrożeniami oraz metodami ich 

ochrony oraz zrównoważonego zarządzania. Poszczególne prezentacje dotyczyły 



zasobów wód na terenie województwa wielkopolskiego, wyznaczenia stref ochronnych 

ujęć wód oraz współpracy nauki i administracji w ochronie tych wód;  

14.01.2025r.  wraz z Wójtem Gminy Przemęt udział w Jubileuszowym XXV Gminnym 

Przeglądzie Widowisk Jasełkowych w Starkowie. Wydarzenie objęte honorowym 

patronatem Wójta zgromadziło wielu młodych aktorów z przedszkoli i szkół 

podstawowych z terenu gminy Przemęt. Przewodnicząca powiedziała, że 

organizowanie takich wydarzeń to nie tylko okazja do zaprezentowania talentów 

artystycznych, ale także ważny element pielęgnowania lokalnej tradycji i wspólnego 

przeżywania wartości związanych z okresem Bożego Narodzenia. W imieniu 

samorządu gminy Przemęt, całej społeczności szkolnej Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Starkowie oraz wszystkim uczestnikom złożyła gratulacje  

i  podziękowała za zaproszenie.  

15.01.2025r.  udział w posiedzeniu Prezydium Zarządu Oddziału Gminnego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Przemęcie. Przewodnicząca poinformowała, że 

w trakcie spotkania podsumowano działania za 2024 rok oraz omówiono sprawy 

bieżące i harmonogram na 2025 rok. W imieniu samorządu gminy Przemęt 

podziękowała Prezesom jednostek OSP za zaangażowanie, współpracę i działania 

wszystkich druhów z naszej gminy; 

16.01.2025r.  - udział w posiedzeniu Zarządu Związku Międzygminnego Obra; 

19.01.2025r. -  w Gminnym Centrum Kultury odbył się karnawałowy koncert „Top of 

the top” Młodzieżowej Orkiestry Dętej z Przemętu. Przewodnicząca poinformowała, że 

w tym wydarzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Przemęt  

Jan Rademacher; 

27.01.2025r. - udział w oficjalnym otwarciu sali audiowizualnej i wirtualnej strzelnicy 

oraz przekazanie nowego radiowozu dla funkcjonariuszy Posterunku Policji  

w Przemęcie. Przewodnicząca poinformowała, że jest to inwestycja o wartości blisko  

2 mln zł., która została możliwa do wykonania dzięki dofinansowaniu z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych. Realizacja tego 

projektu  stworzyła miejsce, które łączy edukację i rozrywkę, tworząc nowe możliwości 

zarówno dla młodzieży, jak i całej społeczności gminy Przemęt. Przewodnicząca 

pogratulowała Wójtowi oraz podziękowała Wójtowi jak i wszystkim pracowników 

zaangażowanym w realizację tego ambitnego i nowoczesnego projektu. 

Poinformowała, że nowy radiowóz dla Posterunku Policji w Przemęcie, o wartości 

blisko 180 tys. zł. został sfinansowany w połowie z budżetu gminy Przemęt i że jest to 

przede wszystkim inwestycja w bezpieczeństwo mieszkańców naszej gminy. 

Podziękowała, również koleżankom i kolegom Radnym za uwzględnienie tych kwestii 



w głosowaniach nad budżetem i przekazywaniem poszczególnych środków 

finansowych; 

29.01.2025r. - udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt; 

04.01.2025r. -  udział w posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt, 

na którym analizowano projekty uchwał i materiały na dzisiejszą sesję. Tego samego 

dnia również udział w spotkaniu OSP, mieszkańców oraz organizacji w miejscowości 

Górsko. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do sprawozdania. Pytań  

do sprawozdania nie było. 

       Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Gminy Przemęt 

Joanna Koziołek poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 29 stycznia 

2025 roku na którym Komisja opracowała sprawozdanie z działalności za 2024 rok  

i przygotowała plan pracy Komisji na 2025 rok. Natomiast 4 lutego 2025 roku Komisja 

brała udział w posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt i tematem 

posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych na sesję w dniu 5 lutego 2025 roku.  

W trakcie tego spotkania Radni zapoznali się również z wydatkami na kulturę fizyczną, 

kluby sportowe i zadania realizowane przez organizacje pozarządowe oraz inne 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Przemęt Bernadeta Golińska 

poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 29 stycznia 2025 roku na którym 

Komisja opracowała sprawozdanie z działalności za 2024 rok i przygotowała plan 

pracy Komisji na 2025 rok. Natomiast 4 lutego 2025 roku Komisja brała udział  

w posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt i tematem 

posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych na sesje w dniu 5 lutego 2025 roku. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Przewodnicząca Elżbieta Wita poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 

29 stycznia 2025 roku na którym Komisja opracowała sprawozdanie z działalności za 

2024 rok i przygotowała plan pracy Komisji na 2025 rok. Natomiast 4 lutego 2025 roku 

Komisja brała udział w posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt 

i tematem posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych na sesje w dniu 5 lutego 

2025 roku. 

 

 

 

 



Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Monitorowania środowiska i Porządku 

Publicznego Justyna Klecha poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie  

29 stycznia 2025 roku na którym Komisja opracowała sprawozdanie z działalności za 

2024 rok i przygotowała plan pracy Komisji na 2025 rok. Natomiast 4 lutego 2025 roku 

Komisja brała udział w posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt 

i tematem posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych na sesje w dniu 5 lutego 

2025 roku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Przemęt Szymon 

Wojciechowski poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 29 stycznia 2025 

roku na którym Komisja opracowała sprawozdanie z działalności za 2024 rok  

i przygotowała plan pracy Komisji na 2025 rok. Natomiast 4 lutego 2025 roku Komisja 

brała udział w posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt i tematem 

posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych na sesje w dniu 5 lutego 2025 roku.  

Przewodnicząca Monika Maćkowiak zapytała czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionych sprawozdań. Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

5. Sprawozdania Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt z działalności  

za 2024 rok. 

 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Gminy Przemęt 

Joanna Koziołek  przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Przemęt Bernadeta Golińska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji za 2024 rok. Sprawozdanie stanowi 

zał. nr 5 do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Przemęt Elżbieta Wita przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Monitorowania Środowiska i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Przemęt Justyna Klecha przedstawiła sprawozdanie  

z działalności komisji za 2024 rok. Sprawozdanie stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Przemęt Szymon 

Wojciechowski przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 8 do protokołu. 



Przewodnicząca Monika Maćkowiak zapytała czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionych sprawozdań. Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

02.01.2025r. – udział w spotkaniu Opłatkowo Noworocznym w Osłoninie. Wójt 

podziękował Sołtys Sołectwa Osłonin, Prezesowi oraz wszystkim organizacjom 

zaangażowanym w przygotowanie spotkania; 

06.01.2025r. - udział w obchodach 106 rocznicy Powstania Wielkopolskiego  

w Przemęcie. Wójt podziękował wszystkim pocztom sztandarowym, delegacjom, 

mieszkańcom i gościom; 

09.01.2025r. – spotkanie z nowo powołanym Państwowym Powiatowym Inspektorem 

Sanitarnym w Wolsztynie. Omawiano tematy związane ze współpracą z Gminą 

Przemęt; 

10.01.2025r. - udział wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Przemęt Moniką 

Maćkowiak na zaproszenie Wójta Gminy Siedlec udział w gminnych obchodach Święta 

Powstania Wielkopolskiego w 106 Rocznicę zdobycia Kopanicy przez Powstańców; 

11.01.2025r. – II Turniej Kopa Sportowego ku pamięci tutaj Henryka Grotowskiego, 

który odbył się w sali wiejskiej w Osłoninie; 

14.01.2025r. – udział wraz z Przewodniczącym Rady Gminy Przemęt  

w Jubileuszowym XXV Gminnym Przeglądzie Widowisk Jasełkowych w Starkowie. 

Wójt pogratulował organizatorom, nauczycielom, wychowawcom, rodzicom; 

15.01.2025r. – udział w Zarządzie OSP. Omówiono sprawy związane z tegorocznymi 

działaniami jednostek; 

16.01.2025r. - udział w sesji Rady Powiatu Wolsztyńskiego. Wójt poinformował, że na 

tej sesji została podjęta uchwała o wyborze nowego Członka Zarządu, którym została 

mieszkanka Gminy Przemęt Patrycja Pabich. Wójt pogratulował Pani Patrycji Pabich 

wyboru i wyraził przekonanie, że jeśli Radni lub Sołtysi lub mieszkańcy mają  

do rozwiązania problem z zakresu kompetencji powiatu to można zgłosić sprawę do 

Pani Patrycji, która poruszy te kwestie na posiedzeniu Zarządu.  

17.01.2025r. – udział w uroczystej Gali związanej z ważnym wydarzeniem dla 

partnerskiej gminy Kobylnica, która uzyskała prawa miejskie, stając się tym samym 

częścią gminy miejsko-wiejskiej. W imieniu samorządu gminy Przemęt Wójt złożył 

gratulacje i wyrazy uznania dla mieszkańców oraz Pani Burmistrz Kobylnicy: 

26.01.2025r. – Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Wójt podziękował wszystkim 

mieszkańcom za ofiarność, pogratulował Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  



i Biblioteka w Przemęcie jak i wszystkim pracownikom oraz osobom zaangażowanym 

w działanie związane z WOŚP; 

27.01.2025r. - odbyło się uroczyste otwarcie nowoczesnej sali audiowizualnej oraz  

przekazanie nowego radiowozu dla Posterunku Policji w Przemęcie. Wójt podziękował 

Radnym za jednomyślność w głosowaniu nad przekazaniem środków. Podkreślił,  

że musimy dbać o bezpieczeństwo, a wskazany samochód ma być wsparciem  

w patrolowaniu naszej gminy. Natomiast w zakresie sali audiowizualnej Wójt 

zaznaczył, że podjęcie dzisiejszej uchwały przez radnych w sprawie przekazania sali 

w zarządzanie przez GCKiB pozwoli na kompleksowe administrowanie  

i przygotowanie stosownego regulaminu, aby mieszkańcy mogli z niej bezpiecznie 

korzystać ; 

28.01.2025r. – spotkanie z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Wolsztynie 

podczas którego podpisano umowę na montaż dwóch syren. Wójt poinformował, że 

jedna będzie zamontowana w remizie w Przemęcie, natomiast druga w Mochach. 

Są to specjalne syreny, które pozwolą na szybkie alarmowanie mieszkańców  

o zaistniałych zagrożeniach. Wójt poinformował również, że cały koszt zostanie 

pokryty ze środków finansowych Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, a po stronie 

gminy będą koszty bieżące czyli np. koszty energii.   

30.01.2025r. – spotkanie z Klubami Sportowymi. Wójt poinformował o rozstrzygniętym 

konkursie ofert na działania sportowe. Wójt podkreślił, że Gmina Przemęt sportem  

i kulturą żyje. Stąd też w tym roku ponad 400 tyś złotych zostało przekazane na 

wsparcie tych działań. Tego samego dnia udział w spotkaniu  

z Zarządem Powiatowym OSP, które odbyło się w siedzibie Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wolsztynie, na którym podsumowano działalność 

jednostek OSP powiatu wolsztyńskiego za 2024 rok oraz przedstawiono plan działania 

na 2025 rok; 

01.02.2025r. – udział w spotkaniu podsumowującym aktywność mieszkańców Nowej 

Wsi w roku 2024; 

02.02.2025r. –Balik Karnawałowy w Biskupicach; 

Jednocześnie Wójt poinformował, że uwzględniają głosy i prośby mieszkańców, od 

tego roku postanowił odwiedzać wszystkich mieszkańców, oczywiście za zgodą 

jubilata i rodziny, którzy ukończyli już 90 rok życia; Do tej pory były to osoby, które 

ukończyły 95 rok życia. Tego typu spotkania są wyrazem uznania dla naszych 

mieszkańców za to, że tworzyli naszą gminę i możemy w niej dzisiaj tak wspaniale 

funkcjonować; 



03.02.2025r. - Narada Dyrektorów Szkół. W tym miejscu Wójt podziękował wszystkim 

osobom, które przyczyniły się do zorganizowania kreatywnych i bezpiecznych ferii dla 

naszych dzieci;  

04.02.2025r. – udział uroczystym otwarciu Centrum Kulturalno- Kongresowego  

w Wijewie. Tego samego dnia udział w zebraniu organizacji OSP w Górsku. Wójt 

pogratulował Prezesowi OSP Górsko Krzysztofowi Zającowi za zaangażowanie  

i skierował słowa uznania i podziękowania za wsparcie i reaktywacje tej jednostki. 

Jednocześnie podziękował Prezesowi ZOSP RP w Przemęcie Józefowi Pauchowi za 

pomoc, że jednostka ma swój sztandar; 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do sprawozdania. Pytań  

do sprawozdania nie było. 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka przedstawił informacje odnośnie inwestycji: 

- w Osłoninie już od ponad miesiąca otwarta jest budowa i prowadzone są prace 

związane z budową Camperparku. Obecnie trwają prace ziemne, kładzione są sieci 

wodno – kanalizacyjne, teletechnika; 

- w Solcu na ukończeniu jest przebudowa kuchni na sali wiejskiej. Obecnie trwają 

prace przygotowawcze przed odbiorem inwestorskim, ponieważ do momentu 

zgłoszenia gotowości do odbioru przez generalnego wykonawcę inwestor, czyli gmina 

oczekuje również odbiorów związanych z sanepidem oraz strażą pożarną co obecnie 

trwa. Technicznie jest wszystko gotowe. 

- otwarto przetarg na remont orlika  oraz budowę pumptracka. Wpłynęły cztery oferty, 

najlepsza oferta mieści się w zaplanowanym budżecie - 1 650 000,00 zł.;  

- w trakcie jest również zadanie dotyczące modernizacji oświetlenia gminnego, lampy 

sodowe będą wymienione na lampy ledowe. W nawiązaniu do wcześniejszych 

informacji Zastępca przekazał, że zadanie będzie wykonywane na istniejącym 

oświetleniu gminnym. Łącznie 362 punkty oświetleniowe; 

- podpisano umowy na wykonanie dokumentacji projektowych dróg w miejscowości 

Poświętno, Olejnica ul. Górna oraz Wieleń ul. Południowa i Sosnowa; 

- w przygotowaniu jest dokumentacja przetargowa na profilowanie i równanie dróg 

gruntowych; 

- w przygotowaniu jest dokumentacja konkursowa na budowę strażnicy w Mochach. 

Dotyczy to programu z wykorzystaniem gminnego programu rewitalizacyjnego,  

w  którym Mochy i zadanie pod tytułem budowa strażnicy mają prawo być zgłoszone 

do konkursu. Jest to konkurs ze środków WRPO; 

 - w przygotowaniu jest dokumentacja projektowa do konkursu Aktywny Maluch ze 

środków KPO na budowę Żłobka w Nowej Wsi. Termin złożenia wniosku został 



wyznaczony na koniec marca. Jesteśmy na etapie uzgodnień projektowych. Wszystko 

dzieje się bardzo szybko, ale staramy się działać ekspresowo, aby pozyskać możliwe 

dostępne dofinansowania;       

- aplikujemy w konkursie Szatnia na Medal na kontener sanitarny na boisku w Solcu;  

- złożony został wniosek do konkursu Fundusz Sołecki Najlepsza Inicjatywa  -wniosek 

z Kaszczoru i zagospodarowanie placu przy ul. Zachodniej na plac zabaw i miejsce 

rekreacji; 

- ponowiony został wniosek o dofinansowanie na lunety, które mają zafunkcjonować 

na wieży widokowej w Siekowie. W minionym roku otrzymaliśmy promesę na to 

dofinansowanie, ale niestety wykonawca który się zgłosił w postępowaniu 

przetargowym na wykonanie tych lunet to zawiódł i zawiódł w całej Polsce. W związku 

z tym środki musiały zostać zwrócone i w obecnym roku aplikowano ponownie; 

- złożony zostanie wniosek na błękitno – zielone inicjatywy, czyli na budowę tzw. 

zielonych przystanków. Realizacja zadania została zaplanowana w dwóch 

miejscowościach- w Przemęcie i Perkowie. Niestety ze względu na bardzo duże koszty 

realizacji, w tym roku będzie możliwe zrealizowanie tylko jednego z nich, czyli Przemęt-

Zaborowo. Natomiast przystanku w Perkowie nie odpuszczamy i ponownie będziemy 

składać wniosek; 

- w trakcie rozpatrywania są również wnioski na wymianę placów zabaw w dziewięciu 

miejscowościach: Barchlin, Kluczewo, Popowo Stare, Poświętno,  Sączkowo, 

Siekowo, Solec, Solec Nowy i Starkowo. Są to jedne z najstarszych placów i w 90% 

posiadają obiekty drewniane, które ulegają największej degradacji. Musimy je 

regularnie odnawiać lub demontować, ponieważ nie mogą być dalej użytkowane. 

Stąd też powyższe zadanie ma na celu poprawę całej infrastruktury placu zabaw ; 

- w przygotowaniu są trzy wnioski do konkursu Pięknieje Wielkopolska Wieś – 

budowa placu zabaw w Buczu za salą wiejską, zagospodarowanie terenu na miejsce 

wypoczynku i rekreacji w Mochach jak i Poświętnie; 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do sprawozdania. Pytań  

do sprawozdania nie było. 

Małgorzata Kurzawa Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego  

i Nieruchomości informację o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia 

bądź uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem miejscowych planów oraz informację 

dotyczącą wydania decyzji w sprawie ustalenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w związku uchwaleniem miejscowego planu albo jego zmianą. 

Informacja stanowi zał. nr 9 do protokołu. 



7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

 
Na ostatniej sesji nie zostały zgłoszone interpelacje i zapytania. Natomiast zostały 

złożone interpelacje w okresie międzysesyjnym. Odpowiedzi na interpelacje złożone 

w okresie międzysesyjnym. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Justyna Mania 

Interpelacja w sprawie naprawy lub przebudowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej  

nr 3821P od mostu znajdującego się na ul. Wiejskiej do skrzyżowania z ul. Zachodnią 

w Błotnicy. 

Odpowiedź: Interpelacja została przekazana do Starosty Wolsztyńskiego. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Justyna Mania 

Interpelacja w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych w miejscowości Błotnica na 

ul. Szkolnej przy posesji nr 1, na ul. Wiejskiej przy skwerze im. pułk. Stanisława Siudy, 

oraz przy posesji nr 27.  

Odpowiedź: Gmina Przemęt, informuje, że nie posiada projektów budowlanych na w/w 

zadania na podstawie których możliwe byłoby doświetlenie wnioskowanych przejść. 

Zadanie to nie zostało również ujęte w karcie zadań sołectwa Błotnica do  wykonania  

w roku 2025 roku, w związku z powyższym nie jest traktowane jako priorytet 

inwestycyjny dla miejscowości Błotnica. Tym samym zadanie to może zostać 

wprowadzone do realizacji po zatwierdzeniu go przez zebranie wiejskie i sołtysa wsi 

jako priorytetowe. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak 

Interpelacja w sprawie uwzględnienia w budżecie gminy Przemęt zadania 

polegającego  na naprawie nawierzchni ulicy Lipowej w miejscowości Wieleń. 

Odpowiedź: Zostaną przeprowadzone prace naprawcze nawierzchni z gruntu 

rodzimego, jak tylko na to pozwolą warunki atmosferyczne. Niemniej jednak Rada 

Sołecka Wsi Wieleń nie ujęła w karcie zadań priorytetowych na rok 2025 potrzeby 

przebudowy  ww. odcinka drogi wraz z odwodnieniem. W kwestii nieuprawnionego 

postoju pojazdów na drodze organem właściwym w tej sprawie jest KPP w Wolsztynie. 

Jednakże wolą mieszkańców i  Rady Sołeckiej można dokonać zmiany stałej 

organizacji ruchu poprzez wprowadzenie  odpowiednich znaków zakazu. 

 

 

 

 



Radny Rady Gminy Przemęt Tomasz Szenknecht 

Interpelacja w sprawie zabezpieczenia środków na remont dachu na sali wiejskiej  

w Kluczewie. 

Odpowiedź: Powyższa interpelacja będzie brana pod uwagę przy angażowaniu 

wolnych środków za 2024 rok w miarę możliwości finansowych Gminy. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 

Rady Gminy Przemęt. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów 

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 



Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 72/2025 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 

Stałych Rady Gminy Przemęt, która stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt 

na 2025 rok. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów 

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt na 2025 rok.  

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 73/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Przemęt na 2025 rok, która stanowi zał. nr 11 do protokołu. 



 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Przemęt na lata 2025 – 2031.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów  

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przemęt  

na lata 2025 – 2031.  

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 74/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Przemęt na lata 2025-2031, która stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Przemęt do Stowarzyszenia 

Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów  

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przystąpienia Gminy Przemęt do Stowarzyszenia  

Gmin i Powiatów Wielkopolski 

 
Lp. Imię i Nazwisko Obecność  Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obec

ny 

nieobecny  

1.  Anna Barczyńska x   x   

2.  Bernadeta Golińska x   x   

3.  Jarosław Klecha x   x   

4.  Jerzy Klecha  x   x   

5.  Justyna Klecha x   x   

6.  Piotr Kokornaczyk x   x   

7.  Joanna Koziołek x   x   

8.  Monika Maćkowiak x   x   

9.  Justyna Mania x   x   

10.  Kinga Piędel x   x   

11.  Jan Rademacher x   x   

12.  Tomasz Szenknecht x   x   

13.  Elżbieta Wita x   x   

14.  Łukasz Wojciechowski x   x   

15.  Szymon Wojciechowski x   x   

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych obecnych na sesji zagłosowała  

za przyjęciem uchwały Nr 75/2025 w sprawie przystąpienia Gminy Przemęt do 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski, która stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas 

nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu części nieruchomości oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

598 i 599 zabudowanej budynkiem pracowni audiowizualnej położonej  

w Przemęcie wraz z wyposażeniem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów 

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas nieoznaczony i odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości 

oznaczonej numerami ewidencyjnymi 598 i 599 zabudowanej budynkiem pracowni 

audiowizualnej położonej w Przemęcie wraz z wyposażeniem. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   

 

 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 



Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 76/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

na czas nieoznaczony i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu części nieruchomości oznaczonej numerami ewidencyjnymi  

598 i 599 zabudowanej budynkiem pracowni audiowizualnej położonej  

w Przemęcie wraz z wyposażeniem, która stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu Zielona Góra pomocy 

finansowej w 2025 roku na dofinansowanie działalności Izby Wytrzeźwień.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów 

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt w sprawie 

udzielenia Miastu Zielona Góra pomocy finansowej w 2025 roku na dofinansowanie 

działalności Izby Wytrzeźwień.  

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   

 

 

 

 



Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 77/2025 w sprawie udzielenia Miastu Zielona Góra 

pomocy finansowej w 2025 roku na dofinansowanie działalności Izby 

Wytrzeźwień, która stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak otworzyła dyskusję. Głosów 

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego 

uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 5 lutego 2025 r. na XI sesji IX kadencji Rady Gminy Przemęt zmieniającej 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025.  

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw

” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Anna Barczyńska x  x   

2.  Bernadeta Golińska x  x   

3.  Jarosław Klecha x  x   

4.  Jerzy Klecha  x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Monika Maćkowiak x  x   

9.  Justyna Mania x  x   

10.  Kinga Piędel x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Tomasz Szenknecht x  x   

13.  Elżbieta Wita x  x   

14.  Łukasz Wojciechowski x  x   

15.  Szymon Wojciechowski x  x   



 

Liczba radnych biorących udział  

w głosowaniu 

15 

Głosów „za” 15 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie uchwałę Nr 78/2025 zmieniającej Gminny Program Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2025, która stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Joanna Koziołek 

1. Interpelacja w sprawie wykonania nowego chodnika przy drodze gminnej  

ul. Łąkowa w Nowej Wsi. 

2. Interpelacja w sprawie wykonania cięć pielęgnacyjnych lip na placu przy sali 

wiejskiej w Nowej Wsi oraz przy ul. Dworcowej 1. 

3. Interpelacja w sprawie wykonania cięć pielęgnacyjnych kilkunastu lip na skwerze, 

który znajduje się na skrzyżowaniu ul. Przemęckiej i Dworcowej oraz przy posesji 

na ul. Przemęckiej 5, w obrębie drogi powiatowej w Nowej Wsi. 

 

Radny Rady Gminy Przemęt Szymon Wojciechowski 

1. Interpelacja w sprawie doświetlenia ul. Wolsztyńskiej nr 24A w miejscowości 

Perkowo. 

2. Interpelacja w sprawie doświetlenia posesji przy nr 32A w miejscowości Siekówko.  

3. Interpelacja w sprawie zabezpieczenia kwoty 45.000 zł z wolnych środków  

za 2024r. na remont salki w budynku OSP w miejscowości Perkowo. 

 
16.  Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 

Komendant Powiatowy PSP w Wolsztynie kpt. Damian Glapiak przedstawił kampanię, 

którą realizuje Komenda Powiatowa PSP w Wolsztynie pod patronatem Starosty 

Wolsztyńskiego przy dużym wkładzie wszystkich gmin i samorządów  z terenu powiatu 

wolsztyńskiego. Jet to kampania ,,Zgaś ryzyko, zapal świadomość”. Kampania ma na 

celu podniesienie wiedzy społeczeństwa na temat bezpieczeństwa pożarowego. 

Komendant powiedział, że jesteśmy już za półmetkiem sezonu grzewczego i cały czas 



jest aktualny temat ,,Czujka na straży naszego bezpieczeństwa” i że kampania od 

samego początku sezonu grzewczego jest bardzo mocno nastawiona na edukację, 

żeby wszyscy mieszkańcy takie czujki w swoich domostwach umieszczali i montowali, 

gdzie koszt takiej czujki jest niewielki, ponieważ czujka dobrej jakości to koszt około 

120,00 zł, a jest to nasz całodobowy darmowy strażak, który czuwa nad naszym 

bezpieczeństwem i jednocześnie zachęcił do montażu czujek. Jednocześnie 

poinformował, że przywiózł ze sobą materiały dydaktyczne; ulotki informacyjne na 

których jest kod QR i po zeskanowaniu tego kodu odsyła bezpośrednio do strony 

internetowej Komendy Straży Pożarnej na której są wszystkie karty graficzne jak 

zamontować czujkę tlenku węgla lub dymu. Komendant poinformował, że zakończono 

akcje ,,Bezpieczne ferie 2025”. W obecnym roku odwiedzili Szkołę Podstawową  

w Mochach i też taką kampanię przeprowadzili łącznie z pokazami pierwszej pomocy. 

Do kampanii zostały zaproszone wszystkie jednostki OSP. Komendant zwrócił się do 

Sołtysów, aby na zebrania sołeckie zapraszali ochotników ze swoich miejscowości, 

którzy będą mogli przekazywać zasady bezpiecznego użytkowania budynków. 

Zaprosił do kontaktu z Komendą Powiatową PSP i wskazał, że także na spotkania 

można zaprosić przedstawicieli komendy. Ponadto poinformował, że straż prowadzi 

prelekcje w zakresie pierwszej pomocy czy obsługi półautomatycznych defibrylatorów, 

które są montowane na terenie całej gminy. Komendant PSP w Wolsztynie 

podziękował Wójtowi Gminy Przemęt za przyjęcie zaproszenia do udziału w kampanii, 

która w dalszym ciągu będzie się rozwijać. Przewodnicząca dodała, że w nawiązaniu 

do słów Komendanta PSP w Wolsztynie prosi Sołtysów o pozostanie po sesji  

i zajmiemy się rozdysponowaniem ulotek i wspomnianych materiałów informacyjnych.  

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak nawiązał do swojego sprawozdania w którym 

poinformował o  podpisaniu umowy na montaż dwóch syren i zwrócił się do 

Komendanta o przekazanie  informacji odnośnie syren.  

Komendant PSP powiedział, że jest to system ostrzegania i alarmowania w czasie 

zagrożeń, gdzie w całym kraju jest to ponad 4 tysiące punktów, a docelowo ma to być 

18 tysięcy punktów. Zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe w powyższym 

temacie, na terenie powiatu takich punktów na dzień dzisiejszy będzie łącznie osiem 

z czego dwa na terenie gminy Przemęt w Przemęcie przy OSP i w Mochach przy OSP. 

Jest to zadanie niezwykle ważne z punktu widzenia bezpieczeństwa mieszkańców. 

Komunikaty będą przekazywane zarówno przez organy centralne Państwa, służby 

bezpieczeństwa, jak Wójta czy też Radę Gminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jeszcze pytania do Komendanta.  

Pytań nie było. 



Radny Rady Gminy Przemęt Tomasz Szenknecht w imieniu własnym i mieszkańców 

Siekowa podziękował Wójtowi Gminy Przemęt za sfinansowanie nowej podłogi na 

małej sali wiejskiej. 

Sławomir Kaźmierczak Kierownik Wydziału Gospodarki Ściekowej Przemęckiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego poinformował i jednocześnie przypomniał  

o możliwości przyłączania się do kanalizacji  sanitarnej w miejscowości Siekówko. 

Obecnie wydano już 30 wniosków warunków technicznych na przyłączenie z czego 

przyłączonych jest tylko dziewięć nieruchomości, w tym dwa to są budynki gminne 

(uprawnionych do podłączenie jest 88 posesji). Kierownik zwrócił się do  Sołtysa 

Sołectwo Siekówko, aby rozpropagować powyższą informację. Należy podkreślić, że 

obecnie wiele zbiorników jest już starych, a dodatkowo należy wziąć pod uwagę 

czynnik ekonomiczny. Niejednokrotnie podłączenie do sieci kanalizacyjnej jest tańszą 

opcją dla gospodarstwa domowego. Kierownik podkreślił również, że w pierwszej 

kolejności należy wystąpić do Przemęckiego Przedsiębiorstwa Komunalnego  

z wnioskiem o określenie warunków technicznych. Poinformował także, że to dzięki 

gminie udało się pozyskać środki i to wybudować i obecnie trwa etap dalszej 

rozbudowy, czyli pod uwagę jest brany pierwszy etap z Barchlina, aby gminę jeszcze 

w większym stopniu skanalizować. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania. Pytań nie było. 

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak nawiązał do powyższej informacji  

i powiedział, że możliwość przyłączenia do sieci to wartości dodane w postaci 

mniejszych kosztów i ochrony środowiska. Dodatkowo, aby się ubiegać  

o dofinansowanie musimy spełniać pewne standardy związane z przyłączeniem nowo 

wybudowanych instalacji. Są to wartości na poziomie minimum 50% nowych przyłączy. 

Musimy spełniać określone warunki z poprzednich etapów budowy kanalizacji, aby 

móc ubiegać się o środki na kolejne etapy. Jest efektywność działania w tym istotnym 

zakresie. Przewodnicząca dodała, że w najbliższym czasie odbędą się zebrania 

sprawozdawcze w sołectwach, więc ta informacja powinna być bardziej 

rozpropagowana.  

Leszek Anglart Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego 

przedstawił informację, że od 1 stycznia 2025 roku weszła w życie ustawa z dnia  

5 grudnia 2024 roku o ochronie ludności i obronie cywilnej, która nakłada szereg 

nowych zadań na organy władzy samorządowej, które do tej pory nie były określone 

w innych ustawach. Kierownik przytoczył dwa najistotniejsze punkty z zakresu 

współpracy władzy ustawodawczej i wykonawczej oraz podkreślił, że tych punktów  

w nowej ustawie jest łącznie 25. Podkreślono również, że organ wykonawczy jest 



zobligowany co dwa lata sporządzić informację o stanie przygotowań gminy do 

realizacji zadań z zakresu obrony ludności i ochrony cywilnej. Kierownik zaznaczył, że 

do tej pory współpraca z jednostkami pomocniczymi gminy w zakresie spraw 

obronnych działa bardzo dobrze. Ponownie została przekazania również informacja  

o możliwości dystrybucji stosownych preparatów w przypadku zagrożeń wybuchami 

jądrowymi. Mamy przygotowany określony plan działania w takiej sytuacji.  

Kierownik poinformował także o tym , że ustawa będzie prawdopodobnie wymuszać 

na nas konieczność przeprowadzania cyklicznych szkoleń.  Przewodnicząca Rady 

Gminy zapytała czy są pytania. Pytań nie było. Przewodnicząca poprosiła w imieniu 

rady Gminy, aby jak najszybciej przekazywać wszelkie komunikaty związane  

z bezpieczeństwem gminy i mieszkańców.  Informacja stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Agnieszka Klugiewicz p.o. Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Biblioteka  

w Przemęcie podziękowała wszystkim za zaangażowanie i pomoc w organizacji Finału 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i poinformowała, że zebrano kwotę prawie 

100.000,00 zł. Zaznaczyła, że w tym roku do organizacji dołączyły się szkoły oraz 

organizacje ze Starkowa, Kaszczoru, Kluczewa i Radomierza, natomiast w Mochach 

Sołtys z wszystkimi organizacjami utworzyli konwój światełko do nieba. W konwoje 

również zaangażowało się Przemęckie Przedsiębiorstwo Komunalne, udział także 

wzięli ochotnicy z Nowej Wsi, z Przemętu, OSP Starkowo, Sączkowo, Bucz, Barchlin, 

Nowa Wieś, Osłonin. Ponadto do sztabu przyłączyła się także sąsiednia gmina Wijewo 

i w szkole w Brennie odbył się finał pod gminnym przemęckim sztabem. Dyrektor 

GCKiB powiedziała, że jest pod ogromnym wrażeniem zaangażowania społeczności  

i mieszkańców gminy Przemęt. Następnie Dyrektor przedstawiła kalendarz imprez na 

2025 rok, który stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak pogratulowała objęcia 

funkcji Członka Zarządu Powiatu Wolsztyńskiego Patrycji Pabich Radnej Rady 

Powiatu Wolsztyńskiego. 

Patrycja Pabich Radna Rady Powiatu Wolsztyńskiego poinformowała, że gmina 

Przemęt od 16 stycznia br. ma swojego przedstawiciela w Zarządzie Powiatu 

Wolsztyńskiego i że jest to dowód na to, ze współpraca może tworzyć mosty 

porozumień, ale przede wszystkim to dowód na to, że warto i trzeba mówić głośno 

głosem mieszkańców. Stwierdziła, że tym głosem zawsze była, jest i będzie. 

Magdalena Michałowska Sołtys Sołectwa Borek podziękowała Przemęckiemu 

Przedsiębiorstwu Komunalnemu oraz Spółdzielni Socjalnej Konwalia oraz  

w szczególności Monice Maćkowiak z PPK za nadzorowanie prac porządkowych  

na dz.nr 116  w miejscowości Borek. Postawione  tabliczki  spełnią swoje zadanie i nie  



pojawią się już kolejne śmieci i teren będzie nadal czysty. Poinformowała, że jest po 

wstępnych rozmowach ze Spółką Wodną w Bonikowie i podejmą się wyczyszczenia 

tego rowu. Sołtys zwróciła się do sołtysów, których wnioski nie należą do spółki, aby 

namówić mieszkańców o możliwości przystąpienia do spółki, ponieważ jeżeli wioska 

należy do spółki wówczas łatwiej jest przeprowadzić wszystkie prace konserwatorskie 

na rowach na tych ciekach wodnych i wtedy to ułatwia pracę nie tylko w spółce, ale  

również w Urzędzie Gminy, ponieważ obecnie wszystkie te zadania porządkowe są 

prowadzone z funduszy sołeckich oraz dofinansowania z gminy, a tak można te 

zadania zrealizować ze składek członkowski, które nie są duże. Stąd tez prośba do 

Sołtysów, aby przekazali mieszkańcom, że taka możliwość istnieje.   

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak nawiązał do komunikatu na stronie 

internetowej o pojawieniu się stada sześciu wilków, które kierowały się kierunku lasu.  

Magdalena Michałowska Sołtys Sołectwa Borek potwierdziła tę informację. 

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak poinformował, że jest po rozmowach  

z Kierownikiem Nadzoru Wodnego w Sławie z Krzysztofem Kliberem i powiedział, że 

będą prowadzone prace związane z oczyszczaniem takich cieków jak Kanał Błotnicki 

i Kanał Południowy. 

 
17. Zamknięcie obrad.  

                                                       
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Monika 

Maćkowiak ogłosiła o godz. 14:55 zamknięcie obrad XI Sesji Rady Gminy Przemęt  

i podziękowała wszystkim za udział w obradach. 

                  

                                                              Przewodniczący Rady Gminy Przemęt 

                                                                     /-/  Monika Maćkowiak 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:   

Sylwia Kaczmarek 

https://www.gov.pl/web/kppsp-wolsztyn/damian-glapiak
https://www.gov.pl/web/kppsp-wolsztyn/damian-glapiak

